
Bestyrelsesmøde i GKF onsdag d. 7. juni 2023 

 

Sted: Varmestuen    Tid: kl. 18.30 – 21.30. 

 

Deltagere: Bettina, Lone, Sara, Nanna, Emilie, Carina, Liv, Nina.     Afbud: Susan  

  

Dagsorden: 

Valg af ordstyrer (Sara) og valg af referent (Nina) 

 

Med Dima: 

Gennemgang af næste sæsons konkurrencer: Efterårskonk., Oktoberkonk., SMSC, DM, DanCup, Isblomst, FF, 

Iskrystaller, FunSkatekonkurrencer, prioriteres + evt. øvrige for nogle løbere.   

Sæson 2023/24: Juleshow+gallashow. 

Løberne på hold med mange træninger starter nu med at lave selvevaluering ved udfyldelse af seddel fra trænerne. 

 

Herefter fortsatte mødet kun for bestyrelsesmedlemmerne: 

 

1.Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 

 

3. Opfølgningspunkter fra seneste bestyrelsesmøde: 

a. Fremtidsplaner for hal 1 – er der noget nyt? Nej. 

b. Forældreudvalg (Emilie, Susan, Lone og Nanna har holdt møde): Ved forældremøderne ved sæsonstart 

præsenteres forældrene for de forskellige udvalg som de kan melde sig til og der forventningsafstemmes.  

c. Hvem tager med til DSU repræsentantskabsmødet d. 17. juni? Sara og Emilie. Sara giver DSU besked. Vi 

holder et formøde, så GKF-repræsentanterne kan stemme det vi er enige om, når punkterne der skal 

stemmes om er gennemgået.  

d. Forskønnelse af klubrum, Varmestuen? (Nina, Susan). Starter vi på snart. Forældre må meget gerne hjælpe. 

e. Brandsikkerhed (Sara): Sara underviser trænere/hjælpetrænere. Nina kan hjælpe. STARS må ikke blokere 

udgange.  

f. Dato for juleshow – bytte med Stars? (Sara). Vi afventer datoer for Iskrystal før endelig dato fastsættes.       

g. Lagerrum (Lone, Susan). Udsat. 

  

4. Nyt fra formandskabet  

a. Der er afholdt MUS. Bestyrelsen støtter relevante kurser, som er ønsket fra Dima. 

b. Skoletjeneste – Foreningsforløb i skolerne / Gentofte kommune. Dette er vi ikke med i. 

 

5. Nyt fra kassereren  

a. Fastsættelse af næste sæsons kontingent, som justeres efter timer og alder (kommunalt tilskud afhænger af 

alder).  

b. Konsekvenser for manglende betaling. Kan være at løber bliver bedt om at gå af isen, hvis forælder/forældre 

ikke reagerer på flere rykkerne.  

c. Kontrol af programtimer og musik/enetimer. Skal tydeliggøres for forældre at der er behov for flere 

programtimer end inkluderet i kontingentet. Forældre skal informeres af trænere inden programtimer.  

 

6. Trivsel: Gennemgået. Det sociale på F-holdene: Går rigtig fint. 

  

7. Kommunikation  

a. fra bestyrelsen og ud til medlemmerne. Afhænger af hvem og hvad det drejer sig om.  

b. fra trænere til løberne – ang. nye regler fra DSU/TU. Vi afventer med dette til der er endelig afklaring om 

nye regler. Trænerne er opdateret og kan svare de løbere, som spørger dertil. 

 

8. Evaluering af sæson 22/23 samt visioner og mål for næste sæson/generelt for klubben. Kort vendt. Der er gjort og 

nået meget, og allerede mange planer fremadrettet.  

  

  

9. Reklamer i cirklerne kan købes for næste sæson. Der skal mail til medlemmerne om denne mulighed (Nina). 

 


